

Hygiene concept for meetings in presence of the Munich English Advanced Toastmasters

- Members are requested to attend the presence meetings only if they are symptom-free and healthy. Furthermore, they must not have had any contact with someone infected with Covid-19 in the previous 14 days.
- The contact data of the participants on site are available.
- Visitors are advised to participate online.
- No handshakes at this time.
- Physical contact will be kept to a minimum.
- The participants will be seated with a distance of more than 1.5 metres.
- Where the distance of 1.5 m cannot be maintained, masks will be worn, in the meeting room as well as in the hallway or on the lavatories.
- The meeting room will be ventilated sufficiently and regularly.
- Hand disinfectants are available.
- Disposable towels are available in the toilets.
- Door handles are regularly disinfected.

Christina Bolte

on behalf of the Officer Team of

Munich English Advanced Toastmasters

Hygienekonzept für Präsenz-Treffen der Munich English Advanced Toastmasters

- Die Mitglieder sind angehalten, das Präsenz-Meeting nur zu besuchen, wenn sie symptomfrei und gesund sind. Außerdem dürfen sie in den vorangegangenen 14 Tagen keinen Kontakt zu einem Corona-Infizierten gehabt haben.
- Der Kontaktdaten der Teilnehmer/innen vor Ort sind vorhanden.
- Gästen wird empfohlen, online teilzunehmen.
- Auf Händeschütteln wird derzeit verzichtet.
- Der physische Kontakt wird auf das notwendige Minimum reduziert.
- Die Plätze für die Teilnehmer/innen vor Ort haben einen Abstand von über 1,5 Meter.
- Dort, wo im Meeting-Raum der Abstand von 1,5 m nicht eingehalten werden kann, wird eine Maske getragen. Ebenso auf den Gängen und den Toiletten.
- Der Meeting-Raum wird ausreichend und regelmäßig gelüftet.
- Händedesinfektionsmittel stehen zur Verfügung.
- Es sind Einmalhandtücher in den Toiletten vorhanden.
- Die Türklinken werden regelmäßig desinfiziert.
-

Christina Bolte

im Namen des Officer Teams der
Munich English Advanced Toastmasters